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W imieniu mieszkaric6w miasta proszq o informacje na temat
remontowanego chodnika na ulicy Promiennej od ulicy Radosnej do ko6ciota

5w. J6zefa. Mieszkaicy z zadowoleniem przyjqli informacjq o przebudowie
chodnika i rozpoczqcie prac. Niestety, mieszkaricy okolicznych blok6w
zauwa2yli, ze chodnik bqdzie wq2szy, widzq powstajqcy pas zieleni i martwiq siq,

2e nie bqdq mogli, tak jak dotychczas, parkowai samochod6w po tej stronie
ulicy. Z uwagi na brak miejsc parkingowych bqdzie to duie utrudnienie dla
mieszkafc6w. Proszq o odpowiedi, czym byla spowodowana taka koncepcja
przebudowy chodnika i czy mo2na jeszcze spetnii oczekiwania mieszkaric6w
w za kresie parkowania samochod6w.
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